
Oda Raudkas islandshästklubb 
 

Styrelsemöte 2008-05-18 hos Marita 
 
Närvarande: Eva, Marianne, Ulla-Karin, Carina, Christine, Marita 
 

1. Mötets öppnande 
a. Carina öppnar mötet. 

 
2. Val av justerare 

a. Till justerare väljs Carina. 
 

3. Ovalbanan 
a. Vi bestämmer att träffas vid ovalbanan för att gå igenom och titta på vad som 

behövs inför sommarjobben. Marita pratar med Arne för att se om han kan 
närvara.  
 

4. Aktiviteter 
a. Ang. istölttävling och ev. TREC-tävling bestäms ingenting utan vi fortsätter 

diskutera vid nästa möte. 
b. Vi diskutera om sponsring av Frida Dufvas medverkan och resa till Schweiz i 

sommar. Vi bestämmer att sponsra med 1000 kr. Vi pratar med Frida om hon 
kan skriva någon form av dagbok för att informera oss andra i klubben.  

c. Marianne ska prata med Karin Karlsson om ev. kurs i tömkörning och med 
Emma om kurs i centrerad ridning. 

d. Emma-kurs den 22 juni i Kumbelnäs. Medlemmar har företräde.  
 

5. Ekonomi 
a. Inget nytt. 

 
6. Medlemsstatus 

a. Mindre än 20 medlemmar i dagsläget. 
 

7. Hemsidan 
a. Inget nytt. 

 
8. Långritter 

a. En långritt är planerad till den 20 juli. Anmälan till Marianne senast den 13 
juli. Start från Våmhus. Medtag korv och dryck så fixar Marianne grillning. 
 

9. Övrigt  
a. Endast två har anmält intresse för baskurs i hästkännedom. Vi lägger det på is 

så länge.  
b. Ev. kurs i foderstat tas upp på nästa möte.  
c. Vid nästa möte fortsätter vi diskutera om ev. skojtävling, t.ex. töltmaskerad 

m.m. 
 

10. Nästa möte 
a. Nästa möte den 11 juni vid ovalbanan, ev. tillsammans med Arne.  

 



Vid protokollet 
 
 
 
Marita Friberg   Carina Morén 
Sekreterare    justerare 
 


